

七人座商務車		
行 程	價 格	備 注
香港機場 至 香港新界、九龍	HKD650/程	
香港機場 至 香港島	HKD720/程	
深圳市區 至 香港新界、九龍	HKD1250/程	接送範圍 羅湖區、福田區、南山區、寶安區，包括 深圳寶安機場及深圳北高鐵站，超出以上範圍 另需報價
深圳市區 至 香港島	HKD1320/程	
備註：* <ul style="list-style-type: none"> <li>● 香港機場國際機場或深圳寶安國際機場接機每程等候時間為 60 分鐘，如超出時間則按照 HKD200/小時收費。</li> <li>● 其他點對點的接送，等候時間為 15 分鐘，超過按照 HKD200/小時收費。</li> <li>● 如中途增加上落點，按照 HKD100/站收費。</li> <li>● 確定訂車而最終客人沒有出現，按照正常收費。</li> <li>● 不足 1 小時，按 1 小時收費</li> </ul>		

7 Seater Van		
	Price	Remark
From Hong Kong International Airport to the Hong Kong New Territories、Kowloon District	HKD650/Single Trip	
From Hong Kong International Airport to the Hong Kong Island	HKD720/Single Trip	
From Shenzhen urban area to the Hong Kong New Territories、Kowloon District	HKD1250/Single Trip	Scope of transport LuoHu District、FuTian District、Nan Shan District、BaoAn District，Incl Shenzhen baoan international airport & Shenzhen North Rail Station.
From Shenzhen urban area to the Hong Kong Island	HKD1320/Single Trip	
Remark : <ul style="list-style-type: none"> <li>* Airport Pick Up (HK OR SZ), The free waiting time is 60 minutes upon the arrival time of the flight at the airport, Extra waiting time will be charged at HK\$200/hour.</li> <li>* Point to Point , The free waiting time per journey is 15 minutes. After 15 minutes, extra waiting time will charged at HKD200/hour.</li> <li>* Additional stops during the journey will be charged at HKD100/stop.</li> <li>* The booking fee is not refundable if the guests do not show up after making the car booking.</li> <li>* Less than an hour, will charged for one hour</li> </ul>		